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DankEEEN

Zoal JERE ook aangeeft is het wel ingewikkeld als we het niet meer publiek kunnen maken.

Want dan blijven mensen ongerust of het u wel of niet mag.

Groet,

ver:INE) EXER eins oi>

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 09:45

5.1.2e

@minvws.nl>;

Onderwerp: Antwoord op vraag oppas en avondklok

) SEE © ines.ICE
@minvws.nl>

) JEBEM minvws.nl>

Beste collega’s,

Zie bijgevoegd het lang verwachte antwoord op de vraag over oppas. Is afgestemd tot en met niveau Minister J&V.

Hieronder in aanvulling verzoek NCTV hoe om te gaan met Q&A richting achterban:

Bijgaand de definitieve lijn t.a.v. oppassen. Dit kan dus ook gecommuniceerd worden met ActiZ en de VNG. Goed om scherp te

hebben dat we hier wel zo min mogelijk ruchtbaarheid aan willen geven en de Q&A niet in deze hoedanigheid op Rijksoverheid.nl
plaatsen. Goed om die kanttekening ook even mee te geven aan ActiZ en de VNG. Politie is uiteraard wel op de hoogte van deze

lijn.

Groeten


